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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Vajon meddig folytatja még Brüsszel az embercsempészek és 
terroristák bújtatott támogatását?" 



Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Komoly és megfeszített munka árán sikerült elérnie azt Magyarországnak, hogy hatékony 

védelmet tudjon nyújtani a magyar családoknak és ezáltal az európai polgároknak is. 

Mindannyian emlékezünk rá amikor néhány évvel ezelőtt illegális migránsok százezrei 

özönlötték el hazánkat, tarolták le földjeinket és vonultak végig az országon koszt, rongálást és 

nem egy helyen fertőző környezetet maguk után hagyva. Magyarország Kormánya Európában 

elsőként és egyedülálló módon állt ki az Európai Unió külső határainak védelméért, amely 

szemmel láthatóan meghozta eredményét, hiszen hazánk ma egy biztonságos ország, ahol nem 

csak az itt élők, de az ide látogató turisták is biztonságban érezhetik magukat. Ezen 

teljesítményünkre büszkének kell legyünk és az elért eredményeinket meg kell tudjuk védeni. 

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Nehéz azonban úgy az elért eredmények megvédése, hogyha az ENSZ menekültügyi szervezete 

Brüsszellel karöltve továbbra is tízezrek számára biztosít névtelen és feltőkésített 

bankkártyákat. Teljesen egyértelmű, hogy Brüsszelben még mindig az illegális migráció 

ösztönzése a cél, nem pedig a megfékezése. Érthetetlen, hogy a brüsszeli bürokraták továbbra 

sem fogják fel annak a veszélyét, hogy hány terroristát juttatnak így az európai adófizetők 

pénzéből támogatáshoz. Emlékezzünk csak a Budapesten elfogott terroristára, Hassan F. 

ügyére, aki szintén ezen program részeként kapott Brüsszeltől havi 150 ezer forintot. 

Egyértelmű, hogy az anonim migránskártya nem csak a terrorizmus finanszírozásának egyik 

legjobb eszköze, de az embercsempészetet is kiválóan elő tudja segíteni.  

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Mi magyarok meg szeretnénk védeni az európai keresztény kultúránkat és az ezeréves 

történelmünk során kialakított hagyományainkat. Mi nem kérünk egy nemzetállamok nélküli, 

kevert társadalmakon alapuló Európából, ahonnan eltűnik mindaz, ami több ezer év munkája. 

Fentiekre figyelemmel kérdezem tisztelt Miniszter urat, hogy vajon Brüsszel meddig fordítja 

még az európai adófizetők pénzét a terrorizmus és az embercsempészet finanszírozására? 

 

Várom megtisztelő válaszát!  

 

Budapest, 2019. június 12. 
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